



100%

organic
biologique

Tomato & Vegetable 3-1-4

Liquid Plant Food / *Engrais liquide*

Grow Veggies Naturally

Faire pousser des légumes naturellement

Read label before use / *Lire l'étiquette avant utilisation*

1 kg (885 mL)

Net Contents
Contenu Net

Orguniqu[®]



Tomato & Vegetable 3-1-4 is a highly specialized formulation designed to help you grow organic vegetables with rich taste and long shelf life. Tomato & Vegetable 3-1-4 is specially formulated to meet the nutritional requirements of vegetables.

DIRECTIONS FOR USE:

Shake well before use. For best results, mix 15-20 mL (3-4 tsp) in 1 litre of water. Use every 5-7 days or as needed. Apply evenly around root zone in moist soil. In periods of rapid growth, use every 3-4 days for first few applications.

Tomato & Vegetable 3-1-4 est une formulation hautement spécialisée conçue pour vous aider à cultiver des légumes biologiques au goût riche et à une durée de conservation prolongée. Tomato & Vegetable 3-1-4 est spécialement formulé pour répondre aux besoins nutritionnels des légumes.

MODE D'EMPLOI :

Bien agiter avant l'utilisation. Pour de meilleurs résultats, mélangez 15-20 ml (3-4 c. à thé) dans 1 litre d'eau. Utilisez tous les 5-7 jours ou au besoin. Appliquer uniformément

dans un sol humide et autour de la zone racinaire. En période de croissance rapide, utilisez tous les 3-4 jours pour les premières applications.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Total Nitrogen / Azote Total (N).....	3%
Available Phosphoric Acid / Acide Phosphorique Assimilable (P ₂ O ₅).....	1%
Soluble Potash / Potasse Soluble (K ₂ O)....	4%
Sulphur / Soufre (S).....	1%

CAUTION: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN AND PETS. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES.

ATTENTION : GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX DOMESTIQUES. ÉVITER TOUT CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX.

BioFert[®]

Orgunique[®] is a brand of
est une marque de
BioFert Manufacturing Inc.

INFORMATION / RENSEIGNEMENTS:

www.orgunique.com

BioFert Manufacturing Inc.

464 Riverside Road, Abbotsford, BC, V2S 7M1



**Product of Canada
Produit du Canada**

